
 
 

Referat Årsmøde Forum 2021 

  

Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
2. Valg af referent 
3. Året der gik 
4. Regnskab og fastsættelse af kontingent 
5. Valg af bestyrelse 
6. Fastsættelse af tidspunkt for efterfølgende års FORUM 
7. Behandling af indkomne forslag/idéer 
8. Eventuelt 
 
1. Valg af dirigent: Dorthe 
2. Valg af referent: Thomas 
3. Året der gik: Dorthe 

a. Ikke afholdt Forum i 2020 pga. corona. Bestyrelsen inviterede interesserede til at deltage i 
et onlinemøde – ingen deltog udover bestyrelsen. 

b. Der har været afholdt tre bestyrelsesmøder i det forløbne år, alle online pga. corona. 
c. Genbruge programmet fra 2020  et stille år for bestyrelsen ift. programmet. Tak til 

årets indlægsholdere i dag og rundvisere i morgen for at love sig væk to år i træk! 
d. Til gengæld har der været lidt arbejde ift. den nye skole: 

i. Opbygge nye relationer til kantinen, til skolebetjente, trykkeri osv. 
ii. Den fysiske flytning har kostet os Forums termokander og glasflasker, der er for-

svundet i flytterod. Måske dukker det op igen! 
iii. En formel samarbejdsaftale med skolen for fortsat at kunne bruge skolens loka-

ler gratis. Altid været gratis helt tilbage fra 1987 – nu et krav med en aftale.  
Intet problem i – måske tværtimod godt, at formalia nu er i orden. Eneste krav: 
der skal være et medlem i bestyrelsen, der er ansat på skolen, og et studenter-
medlem = det, vi gerne selv vil. 

e. Husk at melde jer til nyhedsbrev på Forums hjemmeside – hvis I ikke har gjort det før, el-
ler hvis I har fået nye mailadresser – så modtager I nyhedsmails. 

f. Følg med på Forums Facebook-gruppe. 
4. Regnskab og fastsættelse af kontingent: kasserer Jonas  

a. Vi havde i regnskabsåret for Forum 2020 ingen indtægter, fordi Forum blev aflyst, men vi 
havde nogle udgifter så det giver et underskud på ca. 4.000 kr. som skyldes udgifter til at 
mødes i bestyrelsen, herunder spisning og transportudgifter, dertil bankudgifter (renter 
og kontogebyr) og webudgifter (hjemmesiden).  

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10151239558282757&set=gm.10152583581965621&type=1


b. Det er bevidst, at bestyrelsen har oparbejdet et overskud, så der er en sikkerhed til evt. 
dårlige tider. 

c. Kontingentet fastholdes på nuværende niveau. 
 

5. Valg af bestyrelse: Dorthe 
a. Vi har ikke modtaget henvendelser fra nogen, der ønsker at stille op – i henhold til ved-

tægterne skal man henvende sig senest 14 dage inden årsmødet, hvis man ønsker at stil-
le op. 

b. I år er Jonas og Birgitte på valg og modtager genvalg. 
c. Herefter ser bestyrelsen således ud: Jonas Rump Nielsen, Birgitte Tanderup Eybye, Ann 

Holm Nielsen, Signe Hommelhoff, Thomas Stabell og Dorthe Bendtsen. 
d. Desværre sige farvel til studentermedlem Ida – et år længere; taget afgang i 2020 – blev 

et år mere pga. corona. Tusind tak til Ida – har ydet en stor indsats! 
e. Studentermedlemmet er ikke på valg, men udpeges af bestyrelsen – vi har pga. corona og 

Birgitte på barsel ikke fundet en ny kandidat, så hvis der sidder en interesseret stude-
rende her i salen, så kom og sig til – så tager vi en snak om det. 

6. Fastsættelse af tidspunkt for efterfølgende års FORUM: Dorthe 
a. Som altid den fjerde weekend i september: d. 23.-24. september 2022. 

7. Behandling af indkomne forslag/idéer: Dorthe 
a. Forslag skal være bestyrelsen i hænge senest 14 dage inden Forum – der er ikke indkom-

met forslag. 
8. Eventuelt: Dorthe – der var ikke noget til eventuelt. 
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